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گزارش ويژه از هم انديشي خانواده بزرگ سيــندژ

 سيندژي ها به خانواده خودتان خوش آمديد
مهن��دس خطيبي رييس هيأت مديره ش��ركت زرين بنا پارسيان)س��يندژ( در 
ابتداي اين مراس��م صميمي كه با اس��تقبال خوب نمايندگان اين ش��ركت در 
سراسر كشور همراه بود، ضمن خوش آمدگويي به حاضران در اين هم انديشي 
اظهار داش��ت: شرايط كش��ور از حيث اقتصادي با تهديدها و چالش هاي جدي 
مواجه است كه بايد تلاش كنيم اين تهديدها را به فرصت تبديل كنيم هرچند 
فضاي كس��ب و كار براي توليد طاقت فرس��ا شده است. او تأكيد كرد: طبيعي 
است كه ش��ركت ها و واحدهاي توليدي كه بتوانند در اين شرايط سخت دوام 

بياورند و به فعاليت ادامه دهند، با عادي شدن شرايط و رفع موانع و تهديدها و 
چالش هاي به راحتي مي توانند در جاده موفقيت گام بردارند و نبايد از مشكلات 

ترسيد و نااميد شد. 

 چالش هاي توليد را جدي بگيريم
او كه صادقانه مش��كلات ايجادشده بر س��ر راه تأمين مواد اوليه و نوسان نرخ 
ارز و البته تنگناهاي موجود بر س��ر گش��ايش اعتبار اسنادي براي واردات را با 
نمايندگان شركت س��يندژ مطرح مي كرد، با تش��ريح برخي تنگناهاي موجود 

15 آبان ماه 1391، مركز بين المللي همايش هاي برج ميلاد تهران، س�الن س�عدي و همايش�ي مهم و تاثيرگذار در خانواده بزرگ س�يندژ. 
مديران شركت زرين بنا پارسيان يا همان »سيندژ، نماد آرامش« در يك اقدام خلاقانه و البته جسارت آميز كه نشان از اعتماد به نفس بالاي 
مديران داشته و دارد، نشستي برگزار كردند با عنوان هم انديشي خانواده بزرگ سيندژ. نشستي نه از جنس تعارفات و تمجيد از همديگر كه 
همايش�ي كارشناس�انه و نقادانه براي عبور از دش�واري ها و موانع. چه اينكه به گفته مهندس خطيبي، مرد اول و استراتژيك سيندژي ها، عبور 
از دش�واري ها و ش�رايط س�خت باعث خواهد شد تا در ش�رايط عادي بهتر رقابت كرد و بيان مشكلات و تشريح دست اندازها با هدف يافتن 
راه است و تبديل تهديدها به فرصت ها. نشستي كه صادقانه و صميمانه برگزار شد و انتقادها و گلايه ها با لبخند و پاسخ كارشناسانه مديران 
مواجه ش�د و اگر هم انتقادي وارد دانس�ته مي ش�د، هيات مديره شركت سيندژ شفاف اعلام كردند كه با جان دل انتقادها را مي پذيرند و هرگز 
ادعايي بر بي نقص بودن توليدات اين شركت و مبرا بودن مديران و كارشناسان سيندژ ندارند. 15 آبان را بايد آغازي دانست براي برداشتن 
گام هاي اس�توارتر و مطمئن تر س�يندژي ها در جاده موفقيت چرا كه به گفته مهندس تاجيك مديرعامل ش�ركت زرين بنا پارس�يان )س�يندژ( 
پيش�نهاد تش�كيل كارگروه هاي تخصصي با هدف مش�اركت دادن همه اعضاي خانواده سيندژ به اين دليل مطرح مي شود كه مشاوره گرفتن و 
اس�تفاده از توان و ظرفيت و تجربه همديگر را نصب العين خويش قرار داده ايم باور داريم همه عضو يك خانواده ايم؛ خانواده بزرگ س�يندژ. 

گزارش ويژه پنجره ايرانيان از نشست هم انديشي خانواده بزرگ سيندژ را بخوانيد:
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افزود: دش��واري هاي تأمين مواد اوليه و گش��ايش اعتبار اس��نادي در بانك ها 
از آذرماه س��ال قبل تشديد ش��د و به واقع سيستم خريد اعتباري بانك ها براي 
گش��ايش اعتبارات اس��نادي حذف و به جاي پرداخت 30 درص��د از اعتبارات 
گشايش شده به صورت نقد مقرر كردند كه بايد 100 درصد وجه را به صورت 
نق��د بپردازيم و 30 درصد هم نزد بانك ها عامل س��پرده گذاري ش��ود تا براي 
واردات م��واد اولي��ه بتوان برگ س��بز گمركي گرفت كه بديهي اس��ت همگي 
اذع��ان داريد تبديل 30 درصد به 130 درصد حجم زيادي از نقدينگي را طلب 
مي كرد و بس��ياري از واحدهاي اقتصادي را با دش��واري هاي زيادي به واسطه 
كمب��ود نقدينگي مواجه س��اخت. مهندس خطيب نتيجه اين سياس��ت پولي و 
بانك��ي را اف��ت ميزان توليد، تعطيل ش��دن برخي واحده��اي توليدي و اخراج 
كارگران اعلام و تصريح كرد: از سوي ديگر تشديد تلاطم هاي ارزي از خرداد 
و تيرماه س��ال جاري باعث شد تا بانك مركزي بخشنامه هاي گوناگون و حتي 
متناقضي را ابلاغ كند به گونه اي كه از 20 دي ماه س��ال گذش��ته تا 5 مرداد 
امس��ال 11 بخشنامه ارزي صادر ش��د، نرخ ارز مرجع اعلام شد، اختصاص ارز 
هم اولويت بندي شد و راه اندازي مركز مبادلات ارزي هم تاكنون نتوانسته است 
ابهام ه��اي به زمين مانده را پاس��خ دهد كه تخصي��ص ارز و انتقال آن چگونه 
خواه��د بود و اين وضعيت باعث ش��د تا زنجيره تأمين كالا با دس��ت اندازهاي 

زيادي مواجه شود.
 توليد با آخرين توان؛ تدبير با نهايت دقت

عضو انجمن صنايع توليد پروفيل يو پي وي سي كشور در ادامه تشريح مشكلات 
پيش روي اين صنعت مهم و تعيين كننده در كاهش مصرف انرژي در صنعت 
س��اختمان به تنگناها و موان��ع پيش رو براي خريد م��واد اوليه از مجتمع هاي 
پتروشيمي و افزايش قيمت اشاره و اظهار كرد: مواد اوليه حكم آرد را براي يك 
نانواي��ي ايفا مي كند و وقتي آرد نباش��د ديگر امكانات نانوايي كاربردي نخواهد 
داش��ت و توليدكنندگان پروفيل يو پي وي س��ي حكم نانوا را دارند و مواد اوليه 
براي توليد هم حكم آرد را دارد و واقعيت اين است كه مجتمع هاي پتروشيمي 
به مثابه كارخانه هاي توليد آردي هس��تند كه ب��ه راحتي مواد اوليه را در اختيار 
م��ا قرار نمي دهند. مهندس خطيب تأمين مواد اوليه از بورس كالاها را بس��يار 
دش��وار و پرهزينه دانس��ت و با تأييد بالابودن قيمت مواد اوليه عرضه شده در 
بورس كالا نس��بت به بازار تأكيد كرد: با همه اين دش��واري ها و دست اندازها و 
موانع، شركت س��يندژ حتي يك ساعت هم توليد خود را تعطيل نكرده است و 
س��ه ش��يفت خط توليد كار مي كند و به همه تعهدات خود عمل كرده ايم. اين 
فعال اقتصادي موفق كشور خطاب به نمايندگان شركت سيندژ گفت: با سال ها 
س��ابقه فعاليت سخت در شرايط مختلف اقتصادي به ش��ما مي گويم هر واحد 
توليدي كه بتواند با تدبير، عقلانيت اين ش��رايط را تحمل كند و از دش��واري ها 
عبور كند، قطعا در آينده موفق خواهد بود اما آن دسته از واحدهاي توليدي كه 

احساسي و بدون تدبير عمل كنند قطعا ناچار به ترك بازار خواهند بود.

 فرصت سازي كنيد نه فرصت سوزي
رييس هيأت مديره ش��ركت زرين بنا پارس��يان )س��يندژ(، در بخش ديگري از 
س��خنان خود اين بار به تش��ريح فرصت هاي پي��ش روي فعالان صنعت در و 
پنجره يو پي وي س��ي و نمايندگان اين ش��ركت در سراس��ر كشور پرداخت و 
با اش��اره به اينكه بايد فرصت س��ازي كرد نه فرصت س��وزي گفت: با توجه به 
ش��رايط ارزي و نوس��ان نرخ ارز عملا واردات پروفيل خارجي با كيفيت توجيه 
اقتصادي ندارد و از سوي ديگر در دولت نهم و دهم ساخت حدود 1/8 ميليون 
مس��كن مهر در كشور شروع شده و افزون بر اين روند ساخت و سازهاي ديگر 
ه��م ادامه دارد، بنابراين بازار بالقوه اي در اي��ران براي فعالان صنايع مرتبط با 
ساختمان ش��كل گرفته است كه بايد در اين زمينه تلاش هاي زيادي براي در 
اختيار گرفتن سهم بيشتري از بازار به خرج داد، هرچند نمي توان و نبايد موانع 

و دشواري ها را دست كم گرفت. 

 خبري خوش براي سيندژي ها
عضو انجمن صنايع توليد پروفيل يو پي وي س��ي ايران با برشمردن ويژگي ها 
و ظرفيت ه��اي بالق��وه و بالفعل در صنعت س��اختمان تأكيد ك��رد: با اين همه 
در صنعت توليد پروفيل يو پي وي س��ي متناس��ب با رش��د صنعت س��اختمان 
س��رمايه گذاري نشده اس��ت و ظرفيت توليد هم متناس��ب با نياز بازار افزايش 
نيافت��ه اس��ت. به گفته او، هرچند تأمين نقدينگي دش��وارتر ش��ده، تأمين مواد 
اوليه پرهزينه و با موانع زيادي مواجه ش��ده، نوس��ان نرخ ارز بي ثباتي را تشديد 
كرده اس��ت اما نبايد از فرصت ها و ظرفيت هاي ناش��ي از رونق بازار ساختمان 
چشم پوش��ي كرد. او با اش��اره ب��ه اينكه حدود 1/2 ميليون واحد مس��كن مهر 
مراحل نهايي ساخت را طي مي كند كه همه نياز به پنجره دارند، به خبري مهم 
اش��اره و تأكي��د كرد: پيام و حرف اصلي من به اعض��اي محترم خانواده بزرگ 
س��يندژ اين است كه با همه س��ختي ها و تنگناها تا اين لحظه توانسته ايم دوام 
بياوريم و س��ه شيفت خط توليد را روش��ن نگه داريم و اين روند را در ماه هاي 
آينده هم ادامه خواهيم داد و تصميم داريم تا خطوط توليد را گس��ترش دهيم، 
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طراحي قالب ها را متنوع سازيم و ظرفيت توليد پروفيل با نام و نشان سيندژ را 
به حداكثر ظرفيت اس��مي برسانيم. مهندس خطيبي افزايش دوبرابري ظرفيت 
توليد را تلاش س��يندژ براي پاسخ دادن به نياز مش��تريان اعلام و اظهار كرد: 
همه تلاش خود را به كار بس��ته ايم تا با افزايش عرضه، تأخير در تحويل كالا 

را به حداقل ممكن برسانيم.
 تعهدات سنگين را با هماهنگي انجام دهيد

رييس هيات مديره شركت زرين بنا پارسيان)سيندژ( با اعلام اينكه هزينه تمام 
ش��ده پروفيل يو پي وي س��ي در چهار سال اخير، چهار برابر شده است، افزود: 
اين ميزان نوس��ان در قيمت براي ما هم تأس��ف بار اس��ت اما با در نظر گرفتن 
شرايط اقتصادي كشور و افزايش هزينه توليد، افزايش قيمت كالاها و خدمات 
اجتناب ناپذير است. او در ادامه اين هم انديشي صميمانه اما جدي و كارشناسي 
به يك مسأله كليدي اشاره و خطاب به نمايندگان سيندژ در كشور اظهار كرد: 
در اين ش��رايط دشوار و پرنوس��ان كه قيمت ها به واسطه افزايش هزينه توليد 
با نوس��ان مواجه اس��ت، از ايجاد تعهدات س��نگين و بزرگ بدون هماهنگي با 

دفتر مركزي س��يندژ خودداري كنيد چرا ك��ه پذيرش تعهدات بزرگ بدون كار 
كارشناس��ي و هماهنگي لازم براي روشن ساخت شرايط همكاري يك تهديد 
مطلق محس��وب مي ش��ود. مهندس خطيبي به حاضران توصي��ه كرد: قبل از 
پذي��رش تعهدات بزرگ و امضاي قرارداد، حتما امكان س��نجي دقيق داش��ته 
باش��يد، ميزان نقدينگي خود را برآورد كنيد، نوسان هاي احتمالي قيمت ها را در 
قراردادها لحاظ كنيد و حتما با كارشناسان و مديران سيندژ هماهنگي هاي لازم 
را انجام دهيد. او افزود: تصميم هاي احساس��ي اعتبار ش��ما و سيندژ را با تهديد 
مواجه مي س��ازد و به صرف كس��ب سود بيش��تر و امضاي قراردادي با گردش 
نقدينگي بزرگتر، به قراردادها يا مناقصه هاي وسوس��ه انگيز تن ندهيد و تلاش 

كنيد با هماهنگي لازم مطمئن تر و كارشناسي شده تر گام برداريد. 
 سيندژ هميشه پشتيبان سيندژي ها

او كه در عين حال عضو انجمن فناوران صنعت ساختمان ايران و از انبوه سازان 
ش��ناخته شده كشور است، تصريح كرد: تلاش سيندژ در شرايط كنوني پوشش 
هزينه هاس��ت نه سودآوري و مصمم هستيم تا تلاطم را مديريت كنيم تا نشان 
و اعتبار س��يندژ چون هميش��ه س��ربلند باقي بماند. مهندس خطيبي در پايان 
بارديگر تأكيد كرد: همكاران و س��يندژي ها صادقان��ه اعلام مي كنم با آخرين 
توان به افزايش دوبرابري ظرفيت توليد متعهد خواهيم بود و يقين بدانيم حتي 
اگر ش��رايط توليد در كش��ور بحراني تر شود، سيندژ آخرين واحد توليدي كشور 
در صنعت توليد پروفيل يو پي وي سي خواهد بود كه با مشكل در توليد مواجه 

خواهد شد.
او افزود: از شما هم مي خواهم به عنوان عضوي از خانواده بزرگ سيندژ هرگز 
شتاب زده و ناس��نجيده تصميم نگيريد و با درايت و عقلانيت تهديدها را تدبير 
كني��د و ب��ر منافع آني خود س��رپوش بگذاريد و بدون هماهنگ��ي با واحدهاي 
پش��تيبان س��يندژ از امضاي قراردادها ب��زرگ خودداري كنيد ت��ا بتوانيم براي 
هميش��ه با ثبات در شرايط اقتصادي كش��ور و بازگرداندن تعادل در توليد ملي 

بتوانيم به رقابت روي آوريم و در جاده موفقيت گام برداريم.

 تشكيل كارگروه هاي تخصصي؛ نمادي از مشاركت 
ب��ه گزارش خبرنگار پنجره ايرانيان از اين مراس��م، مهندس تاجيك مديرعامل 
ش��ركت زرين بنا پارس��يان )س��يندژ( با خير مقدم به اعضاي ب��زرگ خانواده 
س��يندژ پيشنهاد داد تا براي رس��يدن به اجماع نظر درباره مشكلات و رفع آنها 
كارگروه هاي تخصصي با حضور و مش��اركت اعضاي ديگر تش��كيل شود. او با 
تبيين اهداف و برنامه هاي آينده سيندژ با اشاره به اظهارات دكتر خطيبي مبني 
بر فرصت ها و دش��واري هاي پيش رو تأكيد كرد: واقعيت مس��أله اين است كه 
هدف از اين نشس��ت، نهادينه كردن فرهنگ مشاركت پذيري، انتقادپذيري در 
راس��تاي رفع موانع و چالش ها براس��اس خرد جمعي است. مديرعامل شركت 
زرين بنا پارس��يان )سيندژ( با اش��اره به نوسان شديد نرخ ارز و ديگر مشكلات 
موجود بر س��ر راه فضاي كس��ب و كار در كش��ور افزود: بديهي اس��ت سيندژ 
تم��ام ت��لاش خود را به كار گرفته اس��ت تا ن��ه تنها افت تولي��د و كيفيت در 
محص��ولات رخ ندهد، بلكه با افزايش ظرفيت توليد و بالابردن اس��تانداردهاي 
كيفي مصمم اس��ت ت��ا همواره در كنار نمايندگان خوي��ش و مصرف كنندگان 
نهايي باقي بماند. مهندس تاجيك تصريح كرد در ش��رايط فعلي هدف كس��ب 
س��ود حداكثري در بازار نيست بلكه بس��ياري از شركت ها و واحدهاي توليدي 
براي بقا تلاش مي كنند و ما در شركت سيندژ به بقاي با كيفيت برتر و خدمات 
بيشتر مي انديشيم. او تشكيل كارگروه هاي تخصصي را با هدف مشاركت دادن 
نظرات و پيش��نهادهاي همه در تصميم س��ازي ها وتصميم گيري ها دانس��ت 
و تأكي��د كرد: يك��ي از كارگروه ها به موض��وع تأمين و لجس��تيك مواد اوليه 
اختص��اص دارد تا بتوانيم بهترين و كم هزينه ترين راه ممكن براي دسترس��ي 
آس��ان به مواد اوليه را با مش��اركت همه پيدا كنيم و از توانمندي هاي همديگر 
بهره مند شويم. مديرعامل شركت سيندژ كارگروه ديگر را كارگروه آموزش فني 
و مهندس��ي عنوان كرد و گفت: واقعيت اين اس��ت كه بس��ياري از همكاران و 
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نمايندگان س��يندژ پيش از اين درخواست تقويت آموزش و نظارت هاي فني را 
مط��رح كرده بودند، به همين دليل براي رصد كردن نيازهاي آموزش��ي و فني 
واحده��اي توليدي و مونتاژكاران، پيش��نهاد كارگروه ويژه اي را مطرح كرده ايم 
و مي تواني��م ب��ا انتقال تجربيات بي��ن همديگر و برنامه ريزي مس��تمر و دقيق 
و برگزاري دوره هاي آموزش��ي به تقويت ت��وان يكديگر كمك كنيم. مهندس 
تاجيك كارگروه س��وم پيشنهادي سيندژ را كارگروه تبليغات، بازاريابي و فروش 
عن��وان و اظه��ار كرد: اگ��ر بتوانيم نيازه��اي تبليغاتي و بازارياب��ي را به خوبي 
شناس��ايي و با مش��اركت نظرات همديگر راه بهتر براي مشتريان بالقوه سيندژ 
پيدا كنيم، بديهي اس��ت كه بار هزينه هاي تك تك اعضا در زمينه بازاريابي و 
ف��روش كاهش خواهد يافت. او افزود: پيش��نهاد مي كنيم تا اعضاي علاقه مند 
و فع��ال با عضويت در اي��ن كارگروه ها به تقويت توانمندي هاي همديكر و هم 

افزايي استعدادها و ظرفيت هاي همديگر كمك كنند.
مديرعامل ش��ركت س��يندژ در ادامه با تأكيد بر اينكه پيشنهاد مي كنم نشست 
هم انديش��ي به هم انديشي تبديل ش��ود نه اينكه يكي سخن بگويد و ديگران 
ش��نونده باشند، مديران و كارشناسان اين ش��ركت مصمم هستند تا انتقادها و 
س��وال ها و ابهام ها را صادقانه بشنوند و بديهي است كه نقدپذيري سيندژ خود 
عامل پيشرفت و امتياز مهم براي رقابت است، بنابراين اكنون تريبون در اختيار 

شما عزيزان قرار مي گيرد تا نظرات، انتقادها و پيشنهادها را مطرح نماييد.
به گزارش خبرنگار ما در ادامه اين هم انديش��ي 4 ساعته نمايندگان سيندژ به 
ارزياب��ي فرصت ها و تهديدهاي موجود پرداختند و مش��كلات و انتظارات خود 
را با مديران س��يندژ در ميان گذاش��تند، نكته جالب اينكه بر خلاف انتظار اوليه 
مبني بر اينكه احتمالا بيش��ترين س��وال ها و ابهام ها معطوف به نوسان قيمت 
محصولات س��يندژ خواهد ب��ود، تنها در موارد معدودي برخ��ي از حاضران در 
اين نشس��ت خواستار نوس��ان گيري در قيمت محصولات و عدم تغيير فهرست 

قيمت ها شدند.
عمده مسايل مطرح شده در اين نشست به ضرورت جدي گرفتن آموزش هاي 
فن��ي و تخصصي، نظارت بيش��تر بر فعالي��ت واحدهاي تولي��دي در و پنجره، 
هم گراي��ي و هم افزايي توانمندي هاي اعضاي خانواده بزرگ س��يندژ، كاهش 
بوروكراس��ي داخلي در پاس��خ دادن به مطالبات و انتقادها، تفكيك مس��ووليت 
نظارت از اجرا در مواقع طرح برخي انتقادهاي كارشناسي، تنوع بخشيدن بيش 
از پيش به محصولات و حتي بومي س��ازي مقاطع پروفيل متناس��ب با سبك 
زندگي ايرانيان، برگزاري تورهاي آموزشي و دوره اي، بازديد از كارخانه سيندژ 
و آش��نا كردن نمايندگان با خطوط توليد و فرايند آن، تقويت روحيه همگرايي 
و تعاون براي رفع مش��كلات نقدينكي اعضا، ضرورت برنامه ريزي براي بهبود 
فراين��د تأمين مواد اوليه، بهب��ود روزافزون مراحل تحوي��ل كالا و ... از عمده 

مسايلي بود كه در نشست هم انديشي شركت سيندژ مطرح شد.

مديران ش��ركت س��يندژ ه��م در ادامه با ارزيابي كارشناس��ي و هم انديش��ي 
دشواري ها و دس��ت اندازها با ديگر اعضاي خانواده بزرگ سيندژ تأكيد كردند: 
س��يندژ نمايندگان خود در سراسر كش��ور را سرمايه اصلي خود مي داند و هرگز 
حاضر نخواهد شد كه كيفيت و محصولات خود را تضعيف كند و تلاش خواهد 
شد با برنامه ريزي دقيق و رصد مسايل گفته شده در كارگروه هاي تخصصي به 

مطالبات و پيشنهادهاي مطرح شده پاسخي شايسته دهد.
به گفته مديران ش��ركت س��يندژ، انتقادپذيري راز اصلي پيش��رفت و موفقيت 
سيندژ بوده و خواهد بود و نشست هاي كارشناسي و هم انديشي ها ادامه خواهد 
يافت چرا كه ما همواره خود را در كنار نمايندگان مي دانيم و دغدغه و مشكلات 
فني و اجرايي آنها را مشكلات خود قلمداد مي كنيم اما تأكيد داريم كه سيندژ، 
نماد آرامش باقي بماند و همه سختي ها را به جان مي خريم تا اعضاي خانواده 

با كمترين چالش به فعاليت خويش ادامه دهند.

 نمايندگان سيندژ به خبرنگار پنجره ايرانيان چه گفتند؟
سيندژ را به دليل كيفيت و خدمات برتر انتخاب كرده ايم

خبرنگار ما در حاشيه نشست هم انديشي خانواده بزرگ سيندژ، به سراغ برخي 
از نمايندگان اين ش��ركت موفق و آينده دار رفت و از آنها پرس��يد برگزاري اين 
هم انديش��ي ها و نشست هاي كارشناس��ي تا چه ميزان ضرورت داشته است و 
توانس��ته است فرصت نقد كارشناسي و طرح مشكلات را به صورت مستقيم و 
رودرو فراهم س��ازد. مهندس انوش عبيدي مديرعامل واحد توليدي عبيدي از 
نمايندگان باسابقه و شناخته شده و صنعتگر در توليد در و پنجره به خبرنگار ما 
گفت: واقعيت اين است كه توليد در و پنجره يوپی وی سی، يك صنعت جديد و 
نوپا در ايران محسوب مي شود، بنابراين فكر مي كنم برگزاري اين هم انديشي 
دس��ت كم به ما كمك خواهد كرد ت��ا در نتيجه انتقال تجربيات خويش بتوانيم 
ضعف هاي احتمالي را شناس��ايي و براي آن راهكاري پي��دا كنيم. او افزود: در 
واقع آن دسته از توليدكنندگان در و پنجره كه بدون اطلاعات وارد اين صنعت 
ش��ده اند يا با اطلاعات ناقص مش��غول به كار ش��ده اند، بتوانند با ديگراني كه 
تجربه بيش��تر دارد، صحبت كنند و مش��اوره بگيرند اما م��ن فكر مي كنم بايد 
مديران شركت سيندژ تشكيل كارگروه های آموزشي را جدي بگيرند و و مهمتر 
از آن مس��ئله سركش��ی كردن از واحدهاي توليدي اس��ت. او با تشبيه كيفيت 
پروفيل و س��ازندگان در و پنجره به پارچه و خياط مي گويد: من پيش از اين با 
پروفيل ه��اي خارجي در و پنج��ره را توليد مي كردند و جالب بود كه نمايندگان 
ش��ركت هاي خارجي به صورت زمان بندي ش��ده به واحد توليدي ام سركشي 
مي كردند تا ببينند چگونه از پروفيل توليدي ش��ان اس��تفاده نمي ش��ود و نقاط 
ضعف را شناس��ايي و خطاهاي احتمالي در فرايند ساخت را يادآوري مي كردند 
و من از مديريت شركت سيندژ مي خواهم نظارت بر واحدهاي توليدي را بيش 
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از پيش جدي بگيرد و حساس��يت هاي فني را ارتقا دهند. او 
تأكيد كرد:  بايد اين فرهنگ جا بيافتد كه توليدكننده پروفيل 
يو پي وي سي بتواند فرايند توليد در و پنجره را كنترل كنند 
ت��ا اگر نماينده اي از خانواده س��يندژ كيفيت را رعايت نكرد، 
س��هميه اش را قطع كنن��د، اگر اطلاعات كاف��ی ندارد به او 
اطلاعات بدهند، اگر از نظر فنی ضعيف اس��ت، آموزش هاي 
لازم داده شود تا پنجره با استانداردهاي بالا با پروفيل سيندژ 

به دست مصرف كننده برسد.
مهندس ابراهيم طوقيان، مديرعامل شركت پارس آمود سپاهان 
خود را از اولين مش��تريان محصولات س��يندژ معرفي مي كند و 
مي گويد: برگزاري اين همايش ها و هم انديش��ي ها بس��يار خوب 
اس��ت به شرطی كه مشكلات ديده ش��ود و رفع مشكل شود. او 
تأكيد كرد كه به هر حال پروفيل سيندژ، پروفيل خوب با كيفيت 
برتر و خدمات مطلوب محسوب مي شود و برخي اشكالات مطرح 
شده در اين هم انديشي هم طبيعي است و هيچ محصول توليدي 
نيس��ت كه بي نقص باش��د اما همين كه شركتي بيايد و نشستي 
برگزار كند تا انتقادها وپيش��نهادها صريح و مستقيم مطرح شود، 
نشان از بلوغ و تعالي س��ازماني سيندژ دارد. او افزود: با شناختي 
كه از مديريت و كارشناسان س��يندژ دارم، مطمئن هستم برخي 
مسايل مطرح شده در قالب كارگروه هاي تخصصي ريشه يابي و 
رفع خواهد ش��د و ما فقط بايد فكر خود را معطوف به توليد در و 
پنجره با استانداردهاي فني لازم با محصولات و پروفيل شناخته 
ش��ده س��يندژ كنيم. مهندس ج��وادي مديرعامل گ��روه صنايع 
يو پي وي س��ي جوادي كه در اردبيل فعاليت دارد، مي گويد با آغاز 
به فعاليت رسمي ش��ركت سيندژ استفاده از پروفيل هاي خارجي 
را كنار گذاش��تيم چرا كه انصافا پروفيل سيندژ از كيفيت بالايی 
برخوردار بوده بيش��تر به خاط��ر همين كيفيت اش آن را انتخاب 
كرديم. او با اش��اره به مش��كلات ارائه خدمات فني و پشتيباني 
سيندژ در روزهاي اول راه اندازي تأكيد كرد: همان روزها هم اين 
مشكلات نتوانست مشكل ساز شود و حالا مي بينيم كه با تلاش 
چشمگير مديران سيندژ مشكلات داخلي و طبيعي اوليه برطرف 
شده و الان در اين نشست تلاش براي افزايش سطح مطالبات و 
نقد كارشناسي برخي نيازهاي فني و آموزشي است كه اميدواريم 
در نشس��ت هاي آينده شاهد محقق ش��دن انتظارات مطرح شده 
از يك س��و و رفع برخي چالش ها و مش��كلات باش��يم. او تأكيد 
مي كند كه پروفيل س��يندژ در اس��تان اردبيل ب��ه عنوان يكي از 
س��ردترين استان هاي ايران در برابر تغييرات آب و هوايي و افت 
محس��وس دما حتي زير صفر درجه هيچ مشكلي از نظر كيفيت، 
مقاوم��ت و رنگ و س��اير الزامات فني نداش��ته اس��ت. مهندس 
دس��تمالچي مديرعامل پنجره عايق كوير يزد هم همين كيفيت 
را در ارتباط با پروفيل هاي يو پي وي س��ي سيندژ در شرايط آب 
و هوايي گرم و خش��ك استان يزد را تأييد كرد و گفت: ما حدود 
چهار س��ال از پروفيل هاي آلماني اس��تفاده مي كرديم اما بعد از 
نوس��ان هاي نرخ ارز و مش��كلات ناش��ي از آن اقدام به استفاده 
از پروفي��ل توليد داخل كرديم و از همان ابتدا با پروفيل س��يندژ 
شروع كرديم كه پس از دو سال و نيم مي توان شهادت بدهم كه 
مش��كلي از حيث كيفي و استاندارد نداشته ايم. او با اشاره به نبود 
نه��اد صنفي در بين فعالان در و پنجره يو پي وي س��ي اميدوار 
است با تداوم برگزاري نشست هم انديشي سيندژ و جدي گرفتن 
برخي پيش��نهادها و انتظارات مطرح ش��ده بتوان در آينده شاهد 

موفقيت روز افزون خانواده بزرگ سيندژ بود.


